
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 08/01/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Κατασκευή οδικού τμήματος από Δέλτα Καρδίτσας έως την είσοδο 

της πόλεως» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως μας πληροφόρησαν, πρόσφατα εκδόθηκε απόφαση διάλυσης της σύμβασης από 
τη Γενική Διεύθυνση Έργων και Υποδομών της Περιφέρειας Θεσσαλίας, η οποία 
αφορούσε την κατασκευή οδικού τμήματος από το Δέλτα Καρδίτσας έως την είσοδό της. 
Συγκεκριμένα, η αναφερόμενη υπηρεσία έκρινε ότι υφίσταται καθυστέρηση των 
εργασιών καθ’ υπέρβαση της οριακής προθεσμίας από τον ανάδοχο αλλά άνευ 
υπαιτιότητάς του, αναφορικά με την έκταση αυτών και σε σχέση με τον απαιτούμενο 
χρόνο διευθέτησης και αντιμετώπισής των π.χ. απαλλοτριώσεων, αρχαιολογικών 
ανασκαφών, μετατοπίσεων δικτύων Οργανισμών Κοινής Ωφελείας (ΟΚΩ) κλπ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Πώς προτίθεστε να ενεργήσετε εν συνεχεία και τι εν τέλει μέλλει γενέσθαι, όσον αφορά 
τη βελτίωση τμήματος του οδικού άξονα της Ε.Ο. 30, ο οποίος θα συνδέει την Άρτα και 
τον Βόλο, μέσω Τρικάλων και Καρδίτσας, δια του κόμβου Δέλτα (Α/Κ Καρδίτσας της 
Ε65) και έως του κόμβου Αθηνών (συμβολή άξονα Καρδίτσας - Λάρισας με 
περιφερειακό Καρδίτσας); 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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